
Bestyrelsesmøde i Svanemøllebugtens Vinterbadelaug Torsdag den 19. december 

2019 

Sted: Hos Klaus og Bente 
Tilstede: Klaus, Bente, Peter, Kristian, Lars og Svend. 
Afbud: Anders, Anton, Helene. 

Dagsorden 
1.Valg af ordstyrer 
2. Valg af referent 
3. Godkendelse af dagsorden 
4. Godkendelse af referat 
5. Drift: gammelt hus, nyt hus: hvad er gjort siden sidst? mangler?Rengøring m.m 
4. skur 
6. Medlemsadministration – optagelse af flere medlemmer? Henvendelse fra person. 
7. Julefest og jubilæumsfest 
8.Nyhedsbrev 
9. Kommende møder 
10. Evt-mail om Nordhavn 

Kort Referat 
1.Valg af ordstyrer 
Peter valgtes. 

2. Valg af referent 
Svend valgtes. 

3. Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen godkendtes. 

4. Godkendelse af referat 
Referatet godkendtes. 

Fremover vil referaterne indeholde et afsnit til sidst med ”hvem-gør-hvad”, så der nemmere kan 
følges op. Svend tager hånd om det. 

5. Drift: gammelt hus, nyt hus: hvad er gjort siden sidst? mangler? Rengøring m.m 
Kristian: Saunaovn i gl. sauna har givet store problemer. Det drejer sig om nogle samlinger af 
ledninger til varmelegemerne, som er svage. Og de to kabler til hver oven er også af en ikke-
varmebestandig type, som giver problemer det sidste stykke før ovnene. Oven i købet er de lagt 
uden føringsrør i gulvbetonen, så man kan ikke trække nye kabler i de gamle kablers sted. Vi bliver 
nødt til at føre nye kabler til sommer i loftet i stueetagen. 

Kristian har via Ørsted fået elforbruget i den nye sauna oplyst. Det blev til ca. 158 kWt i døgnet, 
hvilket er lidt under halvdelen af hvad den gl. sauna bruger. 



CO2-måling til styring af ventilationen i ny sauna: Kristian har målt CO2-indholdet i saunaen til 
700 ppm, hvor 1000 ppm er anbefalet maksimumsniveau. Det vil sige at vi ventilerer mere end 
nødvendigt. Kristian arbejder videre med styringen af ventilatormotoren med signaler fra CO2-
måleenheden. 

Dørlukker: Døren er ikke stærk nok til at blive styret af en motoriseret dørlukker iflg. Nørholm og 
Lemming (dørfirma). Kristian betvivler dette og vil arbejde videre med problemet, som er at døren 
ikke lukker af sig selv og kræver et pænt skub for at lukke, hvorfor døren ofte står åben. Nørholm 
og Lemming anmodes om at give tilbud på en motoriseret dørlukning, der inkluderer en 
forstærkning af døren, der muliggør motorisering. Desuden bedes de give tilbud på motorisering af 
døren til foyeren i gl. badehus. Kristian har bolden. 

Taget i ny sauna: Anders har bolden med at sikre en tætning af taget. Måske skal vi vente til foråret 
aht. vejrliget. Ved samme lejlighed skal sedumtaget fornyes og lægges korrekt. 

Skur 
Projektet om opførelse af et redskabsskur er droppet, i lyset af at vi overtager hele værkstedet fra 
LAVUK. 

Søndag den 5. januar er der fælles arbejdsdag mhp. at tømme værkstedet for alt ubrugeligt. 

6. Medlemsadministration – optagelse af flere medlemmer? Henvendelse fra person. 
Bestyrelsen gennemgik en række statistikker over besøgstallene for begge saunaer. Statistikkerne 
viste at der var rigelig plads. Det noteredes bl.a., at da vi sidst optog 400 ved sæsonstart kunne det 
ikke umiddelbart registreres over statistikken. Bestyrelsen besluttede på baggrund at statistikerne og 
drøftelserne, at der optages 200 nye medlemmer, som stipuleret i GF-vedtagelsen. Allan instrueres i 
at skrive ud til de berørte.s 

7. Julefest og jubilæumsfest 
Klaus og Anders styrer julefesten, som medlemmet Mikaela er hovedkraften for. Forberedelserne 
starter på stedet kl. 14-tiden. 

Jubilæumsfest den 25. januar: Klaus har konyakter med doiverse skuespillere. Klaus har også planer 
om andre aktiviteter ppå dagen. 

Klaus har et mere gennemarbejdet koncept klar til næste bestyrelsesmøde den 7.1. Gode idéer er 
meget velkomne, helst inden jul. 

8.Nyhedsbrev 
Intet. 

9. Kommende møder 
Næste bestyrelsesmøde 7. januar 2020 hus Peter. 

Fælles middag: 19. januar. Bente finder et godt sted. 



10. Evt. Økonomi. Mail om Nordhavn 
Forretningsgangen omkring fremsendelse og betaling af fakturaer strammes op for at undgå for sene 
betalinger. Alle fakturaer sendes til Svend. 

Anders og Svend overtager projektet med grøn strøm fra Kristian. SEAS-NVE har et sådant tilbud. 

Personsag – ikke refereret her 
 


